
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Žitnej Radiši  
konaného dňa 3.10.2024 na OU Žitná-Radiša 

 

Rokovanie viedol starosta obce Ing. Botka Rudolf s nasledovným programom : 

1. Otvorenie – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice – starosta skonštatoval, že sú 
prítomní  4 poslanci ,  OcZ je uznášaniaschopné. Ospravedlnil  hlavnú kontrolórku  obce 
a poslanca Trebichavského. Zapisovateľom  bude  Daša Hanková, overovatelia zápisnice –   
Mgr. Michaela Bašková a Michal Hanko 

2. Voľba návrhovej komisie –  starosta navrhol  návrhovú komisiu a dal hlasovať – 
návrhová komisia bola odsúhlasená - bude pracovať v zložení   Ing. Vladimír Dúbravka, Ing. 
Ján Hrebíček a Michal Hanko 

3. Program zasadnutia – starosta prečítal program a dal hlasovať – tento bol schválený 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 4 

Hlasovanie: za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

4. Kontrola uznesení – uznesenia z predchádzajúcich schôdzí sa plnia priebežne tak ako boli 
schválené.  

5. VZN č. 1/2024 o podmienkach držania psov v obci Žitná-Radiša –  starosta 
poinformoval o vypracovaní uvedeného VZN v zmysle zákona a platných nariadení. 

Uznesenie č. 13/2024 

VZN č. 1/2024 o podmienkach držania psov na území obce Žitná-Radiša 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

schvaľuje 

VZN č. 1 o podmienkach držania psov na území obce Žitná-Radiša 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 4 

Hlasovanie: za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

6. Úprava rozpočtu a zapojenie rezervného fondu do rozpočtu obce  – starosta obce 
oboznámil prítomných, že úprava rozpočtu je podľa skutočnosti, kde sa do rozpočtu 
započítajú budovanie prístreškov nad schodami do KD a OÚ a oprava retenčnej nádrže. 
Ministerstvo momentálne povoľuje využiť na bežné výdavky aj rezervný fond obce. Využitý 
bol vo výške 4 924,20 prístrešky obce a 4 272.- oprava retenčnej nádrže. 

Uznesenie č. 14/2024 
 

Úprava rozpočtu a zapojenie rezervného fondu do rozpočtu obce 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

schvaľuje 

úpravu rozpočtu na rok 2024 podľa skutočnosti a zapojenie rezervného fondu do rozpočtu 
obce 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 4 

Hlasovanie: za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 



 

7. Zrušenie káblovky v obci – starosta poinformoval o snahe dohodnúť sa 
s prevádzkovateľom káblovky na jej oprave a spustení, ktorá je už niekoľko rokov nefunkčná. 
Doteraz tak spol. Kabeltelsat Partizánske neurobila, káblovka v obci ide iba pár ľuďom a to 
veľmi obmedzene. Horný koniec Žitnej a Karolinthál ju nemajú vôbec už roky. Aj napriek 
snahe dohodnúť sa zo strany obce spoločnosť nemá záujem a tak si občania od 1.1.2025 budú 
musieť vyriešiť sledovanie televízie po svojom. 

Uznesenie č. 15/2024 

Zrušenie káblovky v obci 

Obecné zastupiteľstvo Obce Žitná – Radiša 

súhlasí 

so zrušením káblovej televízie v obci od 1.1.2025 z dôvodu jej nefunkčnosti. 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 4 

Hlasovanie: za: 4, proti: 1, zdržal sa: 0 

8. 730. výročie obce a mikroregionálne slávnosti  –  starosta poinformoval o akcii, 
poďakoval sa všetkým poslancom, účinkujúcim, tým ktorý sa aktívne zúčastnili na 
organizovaní a pomoci akcii, DHZ, Zväzu žien, FSk Rozmajrín, JDS, mladým umelcom, 
kuchárom a ostatným, ktorí sa podieľali na pomoci, ale aj občanom za účasť. Skonštatoval, že 
akcia prebehla dobre bez problémov a aj vďaka počasiu až do ranných hodín                                                         

9. Obecný bezdrôtový rozhlas– starosta poinformoval občanov že bola obci pridelená 
dotácia na bezdrôtový rozhlas vo výške 9 600.-EUR. Uvedená suma nepokryje rozhlas v celej 
obci, je potrebné asi 16 000.- EUR, tak by sa urobili vzdialené časti obce v Radiši, Karolitháli 
a Žitnej, ostatná časť stredu obce by bola tak ako doteraz drôtová. Je ešte možná dohoda 
s dodávateľom, ktorí vzíde z výberového konania na možnosti prefinancovania celého 
rozhlasu do výšky 16 tis. EUR formou splátok. 

 

Uznesenie č. 16/2024 

Obecný bezdrôtový rozhlas 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

Súhlasí 

S použitím dotácie vo výške 9 600.- EUR na realizáciu bezdrôtového rozhlasu v obci 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 4 

Hlasovanie: za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

10. Iné   
• Dohoda s ÚPSVaR Partizánske – starosta poinformoval o uzatvorení dohody na 

aktivačné práce v obci na rok 2025 
• Oslavy SNP – starosta poinformoval o dobrom priebehu osláv, ktoré nepokazil ani 

slabý dážď. Starosta poďakoval poslancom a všetkým, ktorí stavali vatru, hlavne 
DHZ, za pomoc pri zalievaní okolia a protipožiarnej kontrole, FSk Rozmajrín, 
a mladým talentom, ako aj tým, ktorí zabezpečovali občerstvenie, či akúkoľvek inú 
pomoc 

• Stretnutie JD Sami sebe – jednota dôchodcov konala v tomto roku okresné podujatie, 
aj s pomocou OÚ,  ktoré bolo takisto na vysokej úrovni. Zúčastnilo sa ho takmer 17 
obcí z okresu, ktorí odchádzali určite spokojní. 



• Jubilanti a posedenie pre seniorov – starosta poinformoval, že sa uskutoční 
30.11.2024 a seniorov srdečne pozýva 

• Regulácia verejného osvetlenia - prejde na minuloročný systém vypnutia od 00,00 do 
04,00 hod. 

• Živý plot na rázcestí – je poškodený a z veľkej časti suchý, treba ho odstrániť 
a nahradiť niečim novým. V zlom stave sú aj tuje na cintoríne v Žitnej, tiež sa budú 
musieť nahradiť 

• Oprava retenčnej nádrže – starosta poinformoval o oprave výpustu retenčnej nádrže 
tak, aby nehrozilo podmytie a aby sa dala lepšie regulovať voda v nej 

• Oslavy 100. rokov DHZ boli v sobotu, vyšlo aj počasie, tak priebeh bol dobrý. 
Starosta poďakoval nielen za uskutočnenie osláv, ale DHZ a všetkým za to, že táto 
organizácia v obci funguje na veľmi vysokej úrovni a zabezpečuje ochranu a pomoc 
našim občanom. 

• PHSR obce aktualizácia – starosta poinformoval o aktualizácii PHSR a vyzval 
občanov k nápadom a návrhom, čo by sa malo ešte v obci robiť a zahrnúť do PHSR 

• Prenájom ihriska na futbal – starosta oboznámil prítomných so žiadosťou Chaviera 
Linde Estebana na prenájom ihriska na futbal. V prípade prenájmu je potrebné 
dohodnúť podmienky na fungovanie tak aby neboli obmedzené potreby obce a iných 
organizácií. 

 

Uznesenie č. 17/2024 

Dohoda s UPSVaR Partizánske 
Obecné zastupiteľstvo v Žitnej-Radiši po prerokovaní materiálov 

schvaľuje 

Dohodu uzatvorenú s UPSVaR Partizánske podľa § 10 zákona č. 417/2013 Z.z. o pomoci 
v hmotnej núdzi na aktivačné práce v roku 2025 

Celkový počet poslancov je 5, počet prítomných: 4 

Hlasovanie: za: 4, proti: 0, zdržal sa: 0 

11. Interpelácie poslancov - 0                                                           
12. Diskusia    

• p. Botková B. – odstrániť káble z káblovky, výmena kuchyne, je stará 
• p. Bujna – prenájmom ihriska by sa získali aj peniaze do obce, je potrebný výrub 

stromov v potoku Radiša - ohrozenie v prípade  
• p. Kušnierová M.– takisto treba odtstrániť káble po TV 
• p. Kušnierová A. – pri úprave živého plota treba aj úpravu okolia pomníka, opraviť 

KD, lampy, sokle a pod. 
• p. Jamrich – ihrisko prenajať je dobrý nápad, futbal priláka aj mladých ľudí, treba 

vyčistiť potok 
• p. Valková – zosúladiť rozhlas, nie je počuť, vyčistenie potoka, je zarastený, treba 

opraviť rínu na MŠ a lavičky na cintoríne 
 

13. Uznesenie – predseda návrhovej komisie prečítal návrh na  uznesenie, ktoré poslanci 
jednohlasne  prijali. 
14. Záver    -  starosta obce ukončil zasadnutie, a zaželal všetkým pekný večer 

   

   V Žitnej-Radiši  3.10.2024 

Vyhotovil :  Ing. Rudolf Botka, v.r.   Overovatelia :    Mgr. Michaela Bašková, v.r. 
  Michal Hanko, v.r.       


